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Pressmeddelande från Jägareförbundet Värmland 

Allt för låga nivåer i den planerade vargjakten 

–  Värmland har under lång tid drabbats hårt av allt för höga koncentrationer 
av varg. Dagens beslut om vargjakt är välkommet, men det krävs ett omtag i 
förvaltning och beslut där vargstammens regionala påverkan också 
återspeglas i myndigheternas agerande, säger Ingemar Tönnberg, 
ordförande i Jägareförbundet Värmland. 

 

Förvaltningen av varg och andra rovdjur måste fungera. Beslut om jakt på varg måste 
resultera i genomförd jakt och en förvaltning som faktiskt innebär att de människor och 
bygder som drabbas hårdast av vargen ser att staten har förmågan att lyssna och 
leverera. Värmland har under många år burit ett tungt ansvar.  

– Den nationella tilldelningen på 24 vargar hade vi behövt i Värmland. Vi har lika 
många revir idag som vid förra årets beslut, ändå får vi en minskad tilldelning. 
Det kan vi inte acceptera. Vi är allt annat än nöjda, säger Ingemar Tönnberg. 

 
Inventeringsmetoder och beräkningar av vargstammens storlek måste förbättras. Idag 
ligger många revir i Värmland så tätt att det är svårt att skilja dem åt. Det leder till 
underskattning och en frustration bland de människor som dagligen ser resultatet av 
vargstammens tillväxt.  

Värmland har varit ett län där älgjakten präglat både människor och bygder. Idag är 
älgjakten kraftigt försämrad.  

– Älgjakten är ett kulturarv som vi försöker värna. Värmland har under 
många år tvingats att ta ett oproportionellt och för många plågsamt ansvar 
för den skandinaviska vargstammen. Det är inte rimligt, nu måste vi få en 
regional förvaltning och kraftig minskning av antalet vargar i Värmland, 
säger Ingemar Tönnberg.  

 

 

För mer information kontakta: 

Ingemar Tönnberg, ordförande Jägareförbundet Värmland, 070-5540748 

 


